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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért állították le a panelprogramot? Milyen állami 
támogatási lehetőségek vannak fűtéskorszerűsítésre és szigetelésre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Magyarországon több millió család él különböző típusú társasházakban, így panelekben vagy régi
építésű  házakban,  lakóparkokban.  Ezeknek az  épületeknek időnként  mindegyike  korszerűsítésre
szorul, mivel azonban a magyar családok egyre nehezebb körülmények közt kénytelenek élni, egyre
nagyobb nehézséget jelent akár egy-egy lakóközösségnek is egy ilyen beruházás finanszírozása,
ezért az államnak kötelessége lenne a lakosság hatékonyabb segítése ezen a téren is.
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
Miért  állították  le  a  panelprogramot?  Milyen  állami  támogatási  lehetőségek  vannak
fűtéskorszerűsítésre és szigetelésre?
 
Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2023. május 26.
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